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Jakub Girczyc

Radny Rady Miasta Wfoclawek

Krzysztof Kukucki

Prezydent Miasta Wloclawek

Interpelacia

W imieniu mieszkaric6w ul. Zaulek prosze o podjqcie dziataf zmierzajpych do montaiu dw6ch
lamp ulicznych oraz do wymiany istniejecych na energooszczqdne w technologii LED.

W chwili obecnej w cilgu ul. Zaulek znajdujq sie tylko dwa punkty oJwietleniowe. Nie spetniajq
one swojej roli w takim stopniu jakiego oczekujq mieszkaricy. lstotny jest r6wniei takt, 2e z

ulicy tej kozystajq mieszkaficy chcqcy udad siq na spacer do lasu oraz osoby korzystajqce z

leinicz6wki Leinictwa Debice bqdqcego czqSciq Nad leJn ictwa Wloctawek.

Montai dw6ch dodatkowych punkt6w oiwietleniowych wplynie na wzrost bezpieczeristwa
oraz poprawq komfortu mieszkafic6w ul. Zaulek jak i innych os6b korrystaj4cych z tej ulicy.
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